



## Heckspoiler II für Porsche 911 (991) ab MJ17 Rear spoiler II for Porsche 911 (991) from MY17

### Artikelbeschreibung:

Klares TECHART Statement am Heck des Porsche 911: der fest stehende Heckspoiler II mit markanter Abrisskante unter dem Flügelprofil und integrierter dritter Bremsleuchte. Das Design des Heckspoilers nimmt die Dachlinienform auf und spiegelt aus jedem Betrachtungswinkel den sportiven Gesamteindruck wider.

### Lieferumfang:

- mehrteiliger Heckspoiler bestehend aus Grundkörper mit Ansaughülse für Ladeluft, Spoilerprofil und Montagematerial.

### Artikelnummer & Preise:

091.100.812.009

Endkunden netto 2.290,- Euro, Warengruppe K

### Montage & Lackierung:

091.109.810.999,

Endkunden netto 375,- Euro, Warengruppe M

091.108.810.998,

Endkunden netto 545,- Euro, Warengruppe N

### Hinweis:

inkl. Teilegutachten

Nur verbaubar in Verbindung mit TECHART-Frontspoiler.

Spoilerprofil optional erhältlich in Sichtcarbon.

### Article description:

A clear statement at the rear end of the 911: the stationary TECHART Rear Spoiler II. The shaping of the rear spoiler interprets the 911's roof design line. For optimum air flow, it features a tearing edge under the wing profile, which incorporates the center mounted stop lamp.

### Scope of delivery:

- multipart rear spoiler consisting of base body, intake body for intercooler air, spoiler profile and installation material.

### Part no. and prices:

091.100.812.009

Net retail price 2.290 Euro, material group K

### Installation and Painting:

091.109.810.999

Net retail price 375 Euro, material group M

091.108.810.998

Net retail price 545 Euro, material group N

### Notice:

with technical component report

Only mountable in combination with TECHART front spoiler.

Spoiler profile optional available in visible carbon fiber.

